
REFERAT FRA MØTE I BOLIGSAMEIET 22.8.2019 
 
 
 
Til stede: 

 Hans-Petter Kverneland 

 Erling Dyrhaug 

 Kari Anne Munro 

 Jon Roger Sumstad 

 Kari Hauknes 

Referent: Kari Hauknes 

 

 

 

Vi ønsker velkommen til nytt styremedlem Jon Roger Sumstad. 

 

1. Økonomi 
Innestående på konto: kr 590.000.-. 
 

2. Forretningsførers halvårsorientering 
Denne ble tatt til etterretning. 
 

3. Gjennomgang av avsluttet rehabilitering, herunder brev/epost fra sameiere 
Styret har mottatt og behandlet et brev fra nr. 87 og 89 (ved Tonje Skjetne Bjørnerem 
og Per Olafsen) i anledning skifte av terrassedekke. Hans Petter (og Kari) sender svar. 
  

4. Forslag til forbedring av inngangspartiet; overgang mellom fliser og asfalt 
Vi forslår at det legges en stripe membranlim (WT1) mellom flis og asfaltkant for å 
hindre mulig lekkasje i fremtiden. Hans Petter følger opp saken. 
 

5. Hjemmeside 
Siden er oppdatert slik at alle referater nå er tilgjengelige. 
 

6. Under utførelse:  
A NOR reklamasjon i nr. 72: Skal utføres kommende mandag og tirsdag. 
B Olsen er i gang med avtalte blikkarbeider. 
C Batterier røykvarslere: Erling tar ansvar for innkjøp av nye røykvarslere. Beboere: 
nye batterier til røykvarslere hentes hos Hans Petter etter avtale. 
 

7. Rester av Mapei-produkter (coat) i bod 3 
Disse settes i den frostsikre maleboden. HP tar saken. 
 



8. Rydding i boder 
Det samler seg gamle sykler o.l. som tar mye plass. Det som ikke er merket eller er 
sesongbasert, vil bli kastet. Vi henger opp informasjonsskriv (Kari Anne). Opprydning 
kan skje i forbindelse med høstdugnaden.  
 

9. Garasjeplasser 
Vi fikk en kort orientering fra huseierforeningen om diverse bruk av garasjeplasser. 
 

 
 
 
 
Dato for neste styremøte kommer senere. 
 
 

 
 

 

  

 

 


